



PRUDENTIAL
保誠保險

用心聆聽 實現您心



PRUDENTIAL
保誠保險

Listening. Understanding. Delivering.

保誠精選「高球樂」
消聞

PRUChoice Golfers
LEISURE

PRUChoice Golfers Insurance

Golf game is an enjoyable sport. Whilst you are concentrating on playing golf, accidents may happen unexpectedly. Besides suffering financial loss and bodily injury, you may also be liable to compensate any third parties involved. Our **PRUChoice Golfers** is a comprehensive insurance plan which protects you against all these troubles, making your golf game a real fun for you. Even if you are playing golf overseas, **PRUChoice Golfers** offers the best protection to you.

(Applicable on or after 1 March, 2022)

Special Features

- 1 We cover temporary total disablement with a maximum benefit up to 104 weeks.
- 2 We reimburse your medical expenses arising out of accidental bodily injury whilst playing or practising golf.
- 3 Benefits for personal effects is up to HK\$20,000 a year.
- 4 We pay you HK\$10,000 for Hole-in-One celebration.
- 5 Provision of 24 hours emergency assistance services for free.
- 6 Insure together with spouse, and/ or unmarried children age of 3 to 17 under the same policy to enjoy family premium.
- 7 Apply **PRUChoice Travel Annual Coverage** at the same time to enjoy 10% off the first year premium of **PRUChoice Golfers**.
- 8 Age limit for the benefits is up to 75.

Main Exclusions

The following is a summary of the exclusions to **PRUChoice Golfers Insurance**. Please refer to the Policy for complete details:

- Any claims arising from communicable diseases, COVID-19 or pandemic

Excess

Excess of HK\$500 is required for third party property damage claims arising out of the use of Golf Cart under the Section of Public Liability.

Premium

	Individual Cover (HK\$)	Family Cover* (HK\$)
Annual Premium	600	840

*"Family" refers to the insured person, his/ her spouse and unmarried children age of between 3 and 17.

Insurance Cover at a Glance

Basic Benefit	Maximum Limits (HK\$)
1. Public Liability We protect you against legal liability in respect of third party bodily injury and/ or property damage whilst playing or practising golf in any recognized golf course or driving range. <ul style="list-style-type: none"> • Claims arising out of the use of Golf Cart 	5,000,000/ year 100,000/ event
2. Personal Accident We protect you for death or loss of limb(s) or loss of eye(s), or temporary total disablement whilst playing or practising golf in any recognized golf course or driving range. <ul style="list-style-type: none"> • Death or loss of one or more limbs or eyes • Temporary total disablement (up to 104 weeks) 	500,000/ year 500/ week
3. Medical Expenses We cover the medical expenses necessarily incurred as a result of accidental bodily injury whilst playing or practising golf in any recognized golf course or driving range.	10,000/ year
4. Golfing Equipment We cover your golfing equipment whilst in transit to or from or whilst at any recognized golf course or driving range.	30,000/ year 3,000/ item
5. Personal Effects We cover your personal effects in respect of loss or damage due to accidents in any recognized golf course or driving range.	20,000/ year 3,000/ item
6. Hole-in-One We pay you to celebrate the accomplishment of a Hole-in-One.	10,000/ event
7. 24 Hours Emergency Assistance Services A free 24 hours assistance services with unlimited cover for worldwide emergency medical evacuation and repatriation to Hong Kong is provided to you.	Unlimited

保誠精選「高球樂」高爾夫球保險計劃

熱愛高爾夫球的您，必能從中體驗無限樂趣。正當您全情投入打高爾夫球時，意外可能隨時發生，不但令您意興盡消，您更可能因此招致財物損失、身體受傷，甚至要對第三者作出賠償。**保誠精選**「高球樂」高爾夫球保險計劃，為您提供至周全的全球保障，好讓您可專心一致，盡情享受高球樂。

(2022年3月1日或之後適用)

計劃特點

- 1 本計劃設有「暫時喪失全部工作能力」保障，賠償期最長可達104週。
- 2 練習或打高爾夫球時，若因意外導致身體受傷，我們會支付所需的醫療費用。
- 3 個人財物保障，賠償額一年可達港幣\$20,000。
- 4 為慶祝您一棒入洞，我們會向您發出港幣\$10,000的現金獎賞。
- 5 免費提供24小時緊急支援服務。
- 6 與配偶，及/或年齡介乎3至17歲的未婚子女一同投保，即可享有家庭保費優惠。
- 7 同時投保**保誠精選**「旅遊樂」全年保障，即可獲**保誠精選**「高球樂」首年保費九折優惠。
- 8 投保年齡最高為75歲。

保障一覽表

基本保障	最高賠償額 (港幣)
1. 公眾責任 保障您在任何認可的高爾夫球場或訓練場練習或打高爾夫球時，意外地引致他人受傷或造成財物損毀，需作出賠償的法律責任。 <ul style="list-style-type: none">• 因使用高爾夫球車所導致的賠償	每年\$5,000,000 每次事故 \$100,000
2. 人身意外 賠償您在任何認可的高爾夫球場或訓練場，練習或打高爾夫球時，意外死亡/斷肢/失明或暫時喪失全部工作能力。 <ul style="list-style-type: none">• 死亡、斷肢或失明• 暫時喪失全部工作能力 (賠償期最高可達104個星期)	每年\$500,000 每星期\$500
3. 醫療費用 賠償您在任何認可的高爾夫球場或訓練場，練習或打高爾夫球時，意外引致身體損傷而所需要的醫療費用。	每年\$10,000
4. 高爾夫球裝備 保障您的高爾夫球裝備，在運送途中或任何認可的高爾夫球場或訓練場內，因意外而引致損失或損毀。	每年\$30,000 每件\$3,000
5. 個人財物 保障您的個人財物，在任何認可的高爾夫球場或訓練場內，因意外而引致損失或損毀。	每年\$20,000 每件\$3,000
6. 一棒入洞 若您成功一棒入洞，我們會獎賞您，好讓您與朋友一起慶祝。	每次\$10,000
7. 24小時緊急支援服務 當您遇上緊急事故時，您可免費享有24小時緊急支援服務，包括無限額的全球緊急醫療救援及護送回港保障。	無限額

主要不保事項

下列只為**保誠精選**「高球樂」不保事項的概略，請參閱保單內所列明的詳細內容：

- 因傳染病、COVID-19或大流行病引致的任何賠償

自負金額

在「公眾責任」一項中，因使用高爾夫球車而導致第三者財物損毀的索償，自負金額為港幣\$500。

保費

	個人保障(港幣\$)	家庭保障*(港幣\$)
全年保費	600	840

*家庭指投保人，其配偶，及年齡介乎3至17歲的未婚子女。

QR Code 二維碼



Scan QR code for instant protection
掃描二維碼即時投保

Comprehensive Products to Cater for Your Needs

Prudential General Insurance Hong Kong Limited takes care of your everyday needs by providing a comprehensive range of products, including:

- **PRUChoice Card Protection Plus**
- **PRUChoice China Protection**
- **PRUChoice Clinic**
- **PRUChoice Cruise Travel**
- **PRUChoice Golfers**
- **PRUChoice HealthCare**
- **PRUChoice HealthCheck**
- **PRUChoice Home**
- **PRUChoice Home Décor**
- **PRUChoice Home Deluxe**
- **PRUChoice Home Landlord**
- **PRUChoice Hong Kong Study Care**
- **PRUChoice Maid**
- **PRUChoice Maid – Post-natal Carer Plan**
- **PRUChoice Motor**
- **PRUChoice Personal Accident**
- **PRUChoice Personal Accident Plus**
- **PRUChoice Relocation Care**
- **PRUChoice Travel**
- **PRUChoice Travel Overseas Study**
- **PRUChoice Travel Working Holiday**
- **PRUChoice BMX**
(Building Management Xtra)
- **PRUChoice Shop**
- **PRUChoice Office**
- **PRUChoice Group Medical**
- **PRUChoice Group Life**
- Fire Insurance

and many other insurance products.
To know more about our products, just call us or your financial consultant/ broker.

產品服務 全面周到

保誠財險有限公司為您提供以下一系列的保險服務，全面保障您的每一天。

- **保誠精選**「失卡寶」
- **保誠精選**「中國安心寶」
- **保誠精選**「診療寶」
- **保誠精選**「郵輪旅遊樂」
- **保誠精選**「高球樂」
- **保誠精選**「康療寶」
- **保誠精選**「康檢寶」
- **保誠精選**「家居寶」
- **保誠精選**「家居裝修寶」
- **保誠精選**「名家寶」
- **保誠精選**「業主寶」
- **保誠精選**「來港尚學寶」
- **保誠精選**「僱傭寶」
- **保誠精選**「僱傭寶」- 陪月員計劃
- **保誠精選**「駕駛寶」
- **保誠精選**「安健寶」
- **保誠精選**「倍安寶」
- **保誠精選**「移居寶」
- **保誠精選**「旅遊樂」
- **保誠精選**「海外留學寶」
- **保誠精選**「工作假期寶」
- **保誠精選**「樓宇寶」
- **保誠精選**「商舖寶」
- **保誠精選**「興業寶」
- **保誠精選**「團體醫療寶」
- **保誠精選**「團體人壽寶」
- 火險

及其他各類的保險服務。
如欲查詢以上保險服務詳情，請致電本公司或您的理財顧問/ 經紀。

For further information, please contact:
Prudential General Insurance Hong Kong Limited
Part of Prudential plc (United Kingdom)

3/F, Berkshire House, 25 Westlands Road, Quarry Bay, Hong Kong
Tel: (852) 3656 8362 Fax: (852) 2977 1266

如有查詢，請致電或親臨本公司，地址如下：

保誠財險有限公司
保誠集團成員
香港鰂魚涌華蘭路25號栢克大廈3樓
電話：(852) 3656 8362 傳真：(852) 2977 1266

www.prudential.com.hk

Note: This brochure is for reference only and does not constitute any contract or any part thereof between Prudential General Insurance Hong Kong Limited ("Prudential") and any other parties. Regarding other details and the terms and conditions of this insurance, please refer to the policy document. Prudential will be happy to provide a specimen of the policy document upon your request.

註：此小冊子只作參考之用，不能作為保誠財險有限公司（「保誠」）與任何人士或團體所訂立之任何合約或合約之任何部份，有關本保險之其他詳情及條款及條件，請參閱保單。如有需要，保誠樂意提供保單樣本以供閣下參考。
所有中文簡譯，如與英文有異，概以英文為準。

